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Obecné zastupiteľstvo obce Rabča,  Obec Rabča, Obecný úrad Rabča, 029 44  Rabča,  

Ul. Hlavná súp. č. 426 

 

ZÁPISNICA č. 8 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa  

10. decembra 2021, konaného v tanečnej sále kultúrneho domu Obecného úradu v Rabči 

 

Obsahuje:  

1. Pozvánka 

2. Prezenčná listina 

3. Zápisnica 

4. Uznesenie  

5. Kontrola plnenia uznesenia OZ zo dňa 12. 11. 2021 

6. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej  

k návrhu rozpočtu obce Rabča na rok 2022 s výhľadom na roky 2023 – 2024Rozpočet 

obce Rabča na rok 2022 

7. Prerokovanie a schválenie návrhu rozpočtu obce Rabča na rok 2022 s výhľadom na roky 

2023 – 2024 

8. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej 

Spuchlákovej na I. polrok 2022 

9. Zápisnica Finančnej komisie zo dňa 11.11.2021 

10. Zdôvodnenie pozastavenia výkonu uznesenia (vetovanie) Ing. Júliusa Pitáka 

11. Úprava rozpočtu obce Rabča č. 7/2021 

12. Úprava rozpočtu ZŠ s MŠ č. 5/2021 

13. Audit konsolidovanej účtovnej závierky obce Rabča k 31.12.2020 

14. Audit účtovnej závierky obce Rabča k 31.12.2020 

15. Zápisnica o výsledku hlasovania o vyslovení dôvery starostovi obce Rabča Ing. Júliusovi 

Pitákovi 

 

Prítomní: Podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Neprítomní: Mgr. Gabriela Čulová – ospravedlnená – poslankyňa  OZ. 

 

Ďalší prítomní:  

Ing. Dana Kvasniaková, ekonómka obce Rabča 

Štefan Ratica, vedúci RABČAN, obecné služby 

Ing. Anna Kornhauserová, riaditeľka ZŠ s MŠ 

Ing. Stanislav Šimurdiak, konateľ RABČAN, s.r.o. Rabča 

Ing. Tomáš Kekeliak, konateľ RABČAN SP, s.r.o. Rabča 

 

K bodu č. 1 – Otvorenie 

ÔSME riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Rabča (ďalej len OZ) v r. 2021 

otvoril starosta obce Ing. Július Piták (ďalej len starosta). Uviedol, že dnešné riadne 

zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle § 13 ods. 4 písm. a)  zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  Je prítomných 9 poslancov   zo všetkých 11 

poslancov OZ, čo je nadpolovičná väčšina a OZ je spôsobilé sa právoplatne uznášať.  

 

K bodu číslo 2 – Určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice 

Starosta určil za zapisovateľku: Mgr. Eva Grancová a overovateľov: Ing. Jozef Kovaliček 

a Mgr. Andrea Lubasová,  poslancov OZ. 
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K bodu číslo 3 – Schválenie návrhovej komisie 

Starosta – predniesol návrh na návrhovú komisiu v zložení: predseda: Ing. Pavol Jurčák, 

členovia: Mgr. Robert Brišák a Monika Adamčíková,  poslanci OZ. 

UZNESENIE 

ZA schválenie návrhovej komisie hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, 

Monika Adamčíková, Mgr. Róbert Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín 

Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, t. j. 9 z 9 prítomných poslancov OZ; PROTI – 

0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 4 – Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

Starosta predložil na schválenie poslancom program dnešného zasadnutia:  

P r o g r a m:   

1. Otvorenie; 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice; 

3. Schválenie návrhovej komisie; 

4. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva; 

5. Kontrola plnenia uznesenia OZ zo dňa 12.11. 2021; 

6. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej  

k návrhu rozpočtu obce Rabča na rok 2022 s výhľadom na roky 2023 – 2024; 

7. Prerokovanie a schválenie návrhu rozpočtu obce Rabča na rok 2022 s výhľadom na roky 

2023 – 2024; 

8. Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany 

Lašťákovej Spuchlákovej  na I. polrok 2022; 

9. Schválenie prenájmu časti obecného pozemku parc. CKN č. 4549/2 a prenájmu priestorov 

v ObZS – miestnosť č. 113 na 1. poschodí; 

10. Schválenie odkúpenia pozemku – chodníka Ul. Kostolná; Ul. Adamovka; 

11. Schválenie podania žiadosti a spoluúčasti obce Rabča v rámci vyhlásenej výzvy č. IROP-

PO7-SC77-2021-75 na realizáciu projektu „Podpora udržateľnosti a odolnosti kultúrneho 

života v Rabči v súvislosti s COVID-19“; 

12. Rôzne: a) informácie starostu, b) pošta; 

13. Interpelácia – Diskusia; 

14. Záver. 

 

Starosta – požiadal poslancov, aby sa vyjadrili k programu rokovania. Pripomienky zo strany 

poslancov neboli žiadne. On sám navrhol, keďže 7. 12. 2021 sme obdržali od nezávislého 

audítora Ing. Marcela Petríka správy ku konsolidovanej účtovnej závierke a k účtovnej 

závierke obce Rabča k 31.12.2020, aby sa tieto správy prejednali za bodom 7);  za bod 10) 

navrhuje doplnenie prejednania prevodu od SPF Parkovisko – Farské. A doplnenie ďalšieho 

bodu kvôli CIZS, kde nám žiadosť o NFP nebola schválená,  chce vyvodiť voči sebe 

zodpovednosť vyslovením dôvery resp. nedôvery od poslancov OZ v samostatnom bode 13). 

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili nadpolovičnou väčšinou všetkých poslancov Program rokovania obecného 

zastupiteľstva obce Rabča s navrhovanou  zmenou. ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef 

Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, t. j. 9 z 9 

prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
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K bodu číslo 5 – Kontrola plnenia uznesení OZ zo dňa 12.11. 2021 

Starosta – požiadal  hlavnú kontrolórku obce Rabča, aby predniesla kontrolu plnenia 

uznesenia z riadneho zasadnutia OZ zo dňa 12.11.2021.  

  

OZ – 12. 11. 2021 

F) Ukladá 

1. RABČAN, obecné služby Rabča v teréne vyznačiť parkovacie miesto pred bytovým 

domom č. 336, Bystrá, Rabča pre žiadateľku p. Katarínu Budzelovú, bytom Rabča, Bystrá 

336 na osobné motorové vozidlo NO 961 BZ. 

Zodpovedný: v texte; Termín: do 15.12.2021, úloha je v štádiu plnenia 

         

2. Prednostovi OcÚ Ing. Tomášovi Kekeliakovi zabezpečiť zverejnenie zámeru prenajať 

obecný pozemok na základe žiadosti zo dňa 13. 10. 2021 Gabriely Kovaličkovej, Vysoká 268, 

Rabča, IČO: 41733525 a to obecný pozemok parc. C-KN č. 4549/2 – zastavaná plocha a 

nádvorie o celkovej výmere 721 m2 zapísaný na LV č. 1283 na Obec Rabča   a to časť výmery 

336 m2 za účelom využitia tohto priestoru ako sklad substrátov, ozdobnej kôry, sezónneho 

tovaru (okrasných stromčekov, tují, ovocných stromčekov) s termínom od 1. 1. 2022 

na dohodnutý účel priamo za ročný nájom vo výške 550 €/rok na dobu určitú a to od 1. 1. 

2022 do 31. 12. 2022 podľa § 9a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších zmien a doplnkov z dôvodu osobitného zreteľa, nakoľko predmetný pozemok sa 

nachádza v blízkosti prevádzky žiadateľky. Obec je povinná zverejniť –zámer prenajať 

majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991. Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní 

na úradnej tabuli obce, elektronickej úradnej tabuli a na web stránke obce. Poslanci 

predmetný zámer schválili 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov OZ za podmienky, že 

v prípade realizácie projektu obce bude musieť p. Kovaličková uvoľniť prenajatý pozemok.   

Zodpovedný: v texte; Termín: do 16.11.2021, úloha splnená 

                 
3. Prednostovi OcÚ Ing. Tomášovi Kekeliakovi zabezpečiť zverejnenie zámeru prenajať 

majetok obce Rabča na základe žiadosti Michala Miškoviča – ANAMI, Rabča, Hlavná 19/18 

o prenájom obecných nebytových priestorov za účelom zriadenia kancelárie pre jeho firmu. 

Ide o priestor nachádzajúci sa v obci Rabča, Ul. Rabčická 330, nebytový priestor o výmere 

17,37 m2, zapísaná na LV č. 1283 na obec Rabča a to: miestnosť č. 113 – kancelária  

o výmere 17,37 m2, zádverie, vstupná chodba o výmere 10,49 m2, sociálne zariadenie  

o výmere 0,42 m2 za nájom: kancelária  o výmere 17,37 m2 za nájom vo výške 27,4047 €/m2,  

zádverie, vstupná chodba o výmere 10,49 m2 za nájom vo výške 14,35438 €/m2,  sociálne 

zariadenie  o výmere 0,42 m2 za nájom vo výške 14,35438 €/m2 . Spolu za ročný nájom vo 

výške 632,63 €/rok a mesačná splátka nájmu predstavuje 52,72 €/mesiac na dohodnutý účel 

podľa zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, pričom obec je povinná zverejniť 

zámer prenajať majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991 Zb. v platnom znení najmenej na 

dobu 15 dní na úradnej tabuli obce, elektronickej ÚT a web stránke obce.  

Zodpovedný: v texte; Termín: 16. 11. 2021, úloha splnená     

 

4. Prednostovi OcÚ Ing. Tomášovi Kekeliakovi  pripraviť článok do Rabčianského chýrnika, 

FB, Instagram a web stránku obce k osvete, aby ľudia postupne začali hroby ozdobovať len 

prírodnými materiálmi a nie umelými kvetmi, vencami a ozdobami.  

Zodpovedný: v texte; Termín: do budúceho OZ, úloha je v štádiu plnenia  

         

5. Prednostovi OcÚ Ing. Tomášovi Kekeliakovi zabezpečiť zastavovací terč pre pracovníčky, 

ktoré ráno stoja na prechode a to pre p. Spuchľákovú – cesta I/78 a p. Skurcoňákovú – cesta 
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III. triedy smer Rabčice a zabezpečiť, aby opäť ráno stála na prechode v Rabči v Gaceli p. 

Oľga Skurcoňáková z dôvodu bezpečností detí, ktoré navštevujú ZŠ s MŠ Rabča. 

Zodpovedný: v texte; Termín: do budúceho OZ , úloha splnená 

         

6. Správcovi cintorína RABČAN, obecné služby Raba vykonávať  striktnú kontrolu 

dodržiavania rozmerov hrobov po nadobudnutí právoplatnosti VZN č. 5/2021, ktorým sa 

schvaľuje prevádzkový poriadok pohrebiska obce Rabča.  

Zodpovedný: v texte; Termín: po nadobudnutí platnosti VZN č. 5/2021, po právoplatnosti 

VZN sa upovedomí 

         

7. RABČAN, obecné služby Rabča správcovi cintorína zabezpečiť opílenie konárov na 

stromoch, ktoré poškodzujú pomníky s termínom do začiatku vegetačného obdobia v zmysle 

zákona.    

Zodpovedný: v texte; Termín: v texte, v štádiu plnenia 

         

8. RABČAN, obecné služby, správcovi cintorína, preveriť a oznámiť prednostovi OcÚ 

Ing.Tomášovi Kekeliakovi či je uzavretá poistná zmluva proti škodám na obecnom cintoríne.  

Zodpovedný: v texte; Termín: do budúceho OZ, absencia založenia poistnej zmluvy proti 

škodám na obecnom cintoríne  

Štefan Ratica – informoval sa u poisťovní, je to problém, lebo pomníky sú súkromné, mal by 

si ich poistiť každý vlastník hrobu.  

Maťuga – uviedol, že treba dať informáciu do Rabčianskeho chýrnika, aby ľudia vedeli, že 

každý si musí individuálne urobiť poistenie hrobu proti škodám.   

 

UZNESENIE 

Poslanci uložili úlohu prednostovi OcÚ Rabča, Ing. Tomášovi Kekeliakovi formou 

Rabčianskeho chýrnika, web stránky obce aj FB obce Rabča oboznámiť vlastníkov hrobov na 

miestnom cintoríne, aby si každý vlastník, v prípade potreby, individuálne zabezpečil 

vyhotovenie poistnej zmluvy proti škodám. ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, 

PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, t. j. 9 z 9 prítomných 

poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

O 16.45 hod. sa dostavil p. Pavol Kobyliak – poslanec OZ – teraz je prítomných 10 poslancov 

OZ zo všetkých 11 poslancov OZ. 

 

9. RABČAN, s.r.o. zriadiť vodovodnú prípojku na vodu na starom cintoríne do Veľkej noci 

2022.  

Zodpovedný: v texte; Termín: v texte, úloha v štádiu plnenia. 

  

Zdôvodnenie pozastavenia výkonu uznesenia (vetovanie) 

 

Starosta – informoval poslancov OZ, že využil právo veta v zmysle zák. č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení a pozastavil výkon uznesenia č. 7/A/2021 zo dňa 12.11.2021v časti: písm. 

B) ods. 7 a písm. B) ods. 14 (viď príloha zápisnice) a to z dôvodu, že predmetnému 

schválenie nepredchádzalo stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany 

Lašťákovej Spuchlákovej, nakoľko o predmetnej záležitosti nebola upovedomená, keďže 

nebola prítomná na OZ.  

     

UZNESENIE 
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Poslanci vzali na vedomie kontrolu plnenia uznesení OZ zo dňa 12. 11. 2021 a  zdôvodnenie 

starostu obce o pozastavenie výkonu uznesenia č. 7/A/2021 z riadneho zasadnutia OZ zo dňa 

12. 11. 2021 v časti: písm. B) ods. 7 a písm. B) ods. 14 (viď príloha zápisnice). ZA hlasovali: 

Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert Brišák, Ján 

Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Marta 

Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA 

– 0. 

     

Hlavná kontrolórka – uviedla, že na januárovom zasadnutí OZ v r. 2022  prednesie analýzu 

prekročenia nákladov na projekt Soľanky – Filagórie, ktorej stavbu realizoval RABČAN, 

s.r.o. Rabča.  

 

K bodu číslo 6 –  Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej 

Spuchlákovej k návrhu rozpočtu obce Rabča na rok 2022 s výhľadom na roky 2023 - 

2024 

HK obce Rabča – predniesla poslancom OZ svoje stanovisko HK obce Rabča k návrhu 

rozpočtu obce Rabča na rok 2022 s výhľadom na roky 2023 – 2024. Uviedla, že jej stanovisko 

obdržali poslanci e-mailom dňa 3. 12. 2021. Hlavná kontrolórka doporučila poslancom OZ 

návrh rozpočtu schváliť. 

 

UZNESENIE 

Poslanci vzali na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany 

Lašťákovej Spuchlákovej k návrhu rozpočtu na rok 2022 s výhľadom na roky 2023 – 2024.  

ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert 

Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, 

Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 7 –  Prerokovanie a schválenie návrhu rozpočtu obce Rabča na rok 2022 

s výhľadom na roky 2023 - 2024  

Ing. Jurčák – oboznámil v stručnosti poslancov OZ o zasadnutí Finančnej komisie obce zo 

dňa 11.11.2021, ktorá taktiež doporučila OZ schváliť rozpočet na r. 2022. Čo sa týka žiadosti 

o dotácie, tak komisia prešla všetky žiadosti a v mesiaci január 2022 na riadnom zasadnutí OZ 

sa budú schvaľovať.  

 

UZNESENIE 

Poslanci vzali na vedomie doporučenie Finančnej komisie zo dňa 11. 11. 2021 k schváleniu 

návrhu rozpočtu obce Rabča na rok 2022 s výhľadom na roky 2023 – 2024. 

ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert 

Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, 

Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 

 

Ing. Kvasniaková – predniesla návrh rozpočtu. Uviedla, že tento návrh bol zverejnený na 

úradnej tabuli, web stránke obce Rabča a elektronickej úradnej tabuli po dobu minimálne 15 

dní  a to od 16. 11. 2021 do 9.12.2021. Uviedla tiež, že poslanci ho obdržali aj e-mailom 

a požiadala ich, aby sa k nemu vyjadrili.  Následne stručne oboznámila poslancov 

s jednotlivými položkami rozpočtu.  

Plnenie rozpočtu je naplnené a rozpočet sa ponechal na úrovni na roku 2021.Máme príjem 55 
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tis. € za opatrovateľskú službu a aj na budúci rok pokračujeme v tomto projekte. Nový príjem 

bude po spustení detských jaslí do prevádzky, ktorý by mali začať s prevádzkou na budúci rok 

v mesiaci 2-3/2022. Prenesený výkon štátnej správy – vždy býva oznámený po novom roku 

v akej výške prídu finančné prostriedky. Na budúci rok budú 2 nové projekty v rámci 

Interregu. Príjem je aj dotácia pre DHZ v obci Rabča. Na projekt Sprievodca sakrálnymi 

pamiatkami – ešte nebola prevedená platba – je to zahrnuté do rozpočtu budúceho roku. 

Keďže na budú rok sa budú konať voľby do samosprávy a VÚC, ktoré budú v jeden deň, už 

sú zahrnuté do rozpočtu. Projekt - Soľanka – urobilo sa už vyúčtovanie, zatiaľ finančné 

prostriedky sme ešte neobdržali. Cyklocesta, kanalizácia na Adamovke, elokované pracovisko 

na hornej škole, workoutové ihrisko, ekosystémy, ekobloky, zníženie energetickej náročnosti 

kultúrneho domu – to sú všetko projekty, ktoré sú zahrnuté do rozpočtu. Ďalej oboznámila 

poslancov OZ s výdavkami obce - vyhotovenie GP, vyporiadanie a výkup pozemkov, na 

budúci rok nám začínajú splátky na prístavbu školy, ďalšie náklady na Rabčiansky chýrnik, 

poslancov, samosprávu, autodopravu, školenia zamestnancov, ktoré sú väčšinou on-line.  

Služby občanom – ide o príspevok pre Rabčan, obecné služby. Zneškodňovanie odpadov – 

navýšenie, zvýšil sa poplatok za uloženie odpadu. Nové výdavky budú na sprevádzkovanie 

detských jaslí. Sociálne služby – dávky občanom v hmotnej núdzi, opatrovateľska služba – 

máme 10 opatrovateliek, ešte sa budú priberať nové opatrovateľky, 6 dôchodcov poberá 

obedy, osobitní príjemcovia prídavkov na deti. Kultúra – je skoro na úrovni minulého roku. 

Máme jedného kultúrneho pracovníka a dve upratovačky. Knižničné služby – taktiež rovnaké 

ako minulý rok. Výdavky v kultúre sa plánujú vo výške dnešného roku z dôvodu Covid-19. 

Zahrnuté sú aj dotácie pre jednotlivé zložky. Celý rozpočet je vyrovnaný. Na budúci rok pri 

schválení záverečného účtu sa bude schvaľovať použitie finančných prostriedkov 

z rezervného fondu.  

 

ZŠ s MŠ: 

Ing. Kornhauserová – uviedla, že určite sa vrátime k rozpočtu školy v januári 2022. Vyzerá 

nižší ako tento rok, lebo nemajú zahrnuté finančné prostriedky z projektu, lyžiarsky výcvik, 

majú aj projekt doučovanie, čo sa týka MŠ – výška rozpočtu je stanovená podľa počtu detí 

v MŠ, príspevky od rodičov a od štátu na predškolákov. Suma je vyššia, lebo majú 2 nové 

triedy a 2 nové učiteľky a 1 novú upratovačku. Školská jedáleň – príjem od rodičov. ŠKD – 

65 detí, príspevky od rodičov, plánujú budúci rok ŠK premiestniť do nových priestorov. 

616 430,00 € predstavujú originály. Mali zvýšený náklady na energie z dôvodu stavebných 

prác – prístavba, výstavba DJ, ďalej na odchodné.  

Starosta – na finančnej komisii bola debata k nákladom školy, ktoré sa týkali aj navýšenia 

mzdových prostriedkov.  

 

RABČAN, obecné služby  

Štefan Ratica – na budúci rok dali nižší rozpočet, nakoľko niekoľkých zamestnancov 

presunuli do sociálneho podniku. Ceny, ale stále idú hore, takže na budúci rok isto budú 

rozpočet navyšovať.  

Starosta – na budúci rok sa bude robiť formou in-house – vodozadržný projekt, ktorý bude 

realizovať RABČAN, obecné služby. Bolo k tomu viacero sedení s ekonómkami. Práce treba 

pripraviť. Ide o finančné prostriedky z eurofondov. Je to niečo nové. Dúfa, že to dopadne 

dobre.  

Štefan Ratica – uviedol, že na projekt bude nutné prijať nových zamestnancov. 

Kobyliak – nie je to nič nové, toto  sa už robilo – projekt kanalizácie na Adamovke, keď bol 

konateľom na RABČAN, s.r.o. Rabča. In-house to robil vtedy RABČAN, s.r.o.  

Starosta – teraz je to ale oveľa náročnejšie. Taktiež informoval, že ekonómka z RABČAN SP, 

s.r.o. k 31.12.2021 odchádza a práce prechádzajú na Rabčan, s.r.o. Uvažuje sa 
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o pretransformovaní RABČAN, s.r.o. Rabča na sociálny podnik. DPH by potom bola len 

10%. Ešte na tom pracujeme. Je tu taká možnosť aj pri našej vodárenskej s.r.o., kde sa výroba 

teplo a rozvádza sa voda, aby prešla na sociálny podnik. Tým by sa znížila cena vody o 10%. 

Ešte to konzultujeme s odborníkmi. Nič nechce urýchliť, len informuje poslancov.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili Programový rozpočet obce Rabča na rok 2022 s výhľadom na 2023 – 2024 

v celkovej sume:  

• Bežný rozpočet 

– príjmy     4 439 983,00 € 

– výdavky    3 901 900,00 € 

• Kapitálový rozpočet 

– príjmy    2 533 363,00 € 

– výdavky    3 091 000,00 € 

• Finančné operácie 

– príjmy    67 154,00 € 

– výdavky    47 600,00 € 

• ROZPOČET SPOLU 

– príjmy    7 040 500,00 € 

– výdavky    7 040 500,00 €,  

 

ktorého súčasťou je rozpočet organizácii: Základná škola s materskou školou Rabčická 410 

Rabča vo výške 2 382 430,00 € a príspevková organizácia RABČAN, obecné služby Rabča, 

Rabčická 334, Rabča vo výške 265 000,00 €, Centrum voľného času Rabča, Hlavná 426, 

Rabča vo výške 0,00 € s pripomienkami poslancov – bez výhrad. ZA hlasovali: Ing. Pavol 

Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert Brišák, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, Pavol 

Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča 

má 11 poslancov OZ.  

 

UZNESENIE 

Poslanci vzali na vedomie výhľad rozpočtu obce Rabča na rok 2023 – 2024. 

ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert 

Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, 

Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

Zmena rozpočtu obce Rabča 

Ing. Kvasniaková –  predniesla poslancom návrh zmeny rozpočtu pre rok 2021.Uviedla, že do 

rozpočtu by mali byť zahrnuté finančné prostriedky z projektov len tie, na  ktoré už máme 

reálne podpísanú zmluvu, aby sme predišli počas roka zbytočnému navýšeniu rozpočtu.   

 

UZNESENIE 

Poslanci OZ schválili úpravu rozpočtu obce Rabča na rok 2021 – rozpočtové opatrenie č. 

8/2021 schválené OZ 10. 12.  2021 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena 

rozpočtu Obec Rabča na rok 2021 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, 

rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov. 

ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert 

Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, 
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Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 

 

Zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča 

Poslanci OZ schválili úpravu rozpočtu   ZŠ s MŠ Rabča, Rabčická 410, Rabča na rok 2021 – 

rozpočtové opatrenie č. 5/2021 schválené OZ 10.12. 2021 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa 

vykonáva zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča  na rok 2021 so súhlasom Obecného zastupiteľstva 

v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili úpravu rozpočtu   ZŠ s MŠ Rabča, Rabčická 410, Rabča na rok 2021 – 

rozpočtové opatrenie č. 5/2021 schválené OZ 10.12. 2021 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa 

vykonáva zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča  na rok 2021 so súhlasom Obecného zastupiteľstva 

v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov. 

ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert 

Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, 

Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 8 –  Správy nezávislého audítora k 31. 12. 2020 k účtovnej závierke  

a konsolidovanej účtovnej závierke obce Rabča   

 

Ing. Kvasniaková – predniesla poslancom správy nezávislého audítora, ktoré poslanci 

obdržali aj e-mailom.  

 

Správy nezávislého audítora k 31. 12. 2020 

Ing. Kvasniaková – uviedla, že poslanci správy od nezávislého audítora obdržali e-mailom 

dňa 7. 12. 2021. Zároveň ich oboznámila s jednotlivými správami a to s Auditom účtovnej 

závierky obce Rabča k 31. 12. 2020 a Auditom konsolidovanej účtovnej závierky k 31. 12. 

2020. 

 

UZNESENIE 

Poslanci vzali na vedomie Správu nezávislého audítora Ing. Marcela Petríka, CA č. 1107, 

UDVA číslo licencie 387, Makroaudit, s.r.o., Studenohorská 2074/24, Bratislava ku 

konsolidovanej účtovnej závierke obce Rabča, Hlavná 426, 029 44  Rabča  k 31. 12. 2020. 

ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert 

Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, 

Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL 

SA – 0. 

 

UZNESENIE 

Poslanci vzali na vedomie Správu nezávislého audítora Ing. Marcela Petríka, CA č. 1107, 

UDVA číslo licencie 387, Makroaudit, s.r.o., Studenohorská 2074/24, Bratislava ku účtovnej 

závierke obce Rabča, Hlavná 426, 029 44  Rabča  k 31. 12. 2020. 

ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert 

Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, 
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Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL 

SA – 0. 

 

K bodu číslo 9 –  Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Rabča 

na I. polrok 2022  

Hlavná kontrolórka obce Rabča JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková predniesla poslancom 

OZ plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Rabča na I. polrok 2022. Uviedla, že 

návrh bol zverejnený na web stránke obce a úradnej tabuli od 16.11. 2021 do 9.12.2021 

a poslanci ho obdržali e-mailom dňa 3. 12. 2021.  

 

UZNESENIE 

Poslanci OZ schválili plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzana 

Lašťákovej Spuchlákovej  na I. polrok 2022 bez pripomienok.  ZA hlasovali: Ing. Pavol 

Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert Brišák, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, Pavol 

Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 10 –  Schválenie prenájmu časti obecného pozemku parc. CKN č. 4549/2 

a prenájmu priestorov v ObZS – miestnosť č. 113 na 1. poschodí 

Gabriela Kovaličková, Rabča, Vysoká 268 

Starosta – uviedol, že na minulo riadnom zasadnutí OZ dňa 12.11.2021 poslanci doporučili 

schváliť zámer na základe žiadosti Gabriely Kovaličkovej, bytom Rabča, Vysoká 268 

o predĺženie prenájmu obecného pozemku, ktorý má prenajatý do 31.12.2021, a ktorý využíva 

ako sklad substrátov, ozdobnej kôry, sezónneho tovaru /okresných stromčekov, tují, ovocných 

stromčekov/. 

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili prenajať obecný pozemok na základe žiadosti zo dňa 13. 10. 2021 Gabriely 

Kovaličkovej, Vysoká 268, Rabča, IČO: 41733525 a to obecný pozemok parc. C-KN 

č. 4549/2 – zastavaná plocha a nádvorie o celkovej výmere 721 m2 zapísaný na LV č. 1283 na 

Obec Rabča   a to časť výmery 336 m2 za účelom využitia tohto priestoru ako sklad 

substrátov, ozdobnej kôry, sezónneho tovaru (okrasných stromčekov, tují, ovocných 

stromčekov) s termínom od 1. 1. 2022 na dohodnutý účel priamo za ročný nájom vo výške 

550 €/rok na dobu určitú a to od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2022 podľa § 9a ods. 9 písm. c) zák. 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov z dôvodu osobitného 

zreteľa, nakoľko predmetný pozemok sa nachádza v blízkosti prevádzky žiadateľky. Obec je 

povinná zverejniť –zámer prenajať majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991. Zb. v platnom 

znení najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli obce, elektronickej úradnej tabuli a na web 

stránke obce. Zámer bol zverejnený od 24.11.2021 do 9.12.2021. Poslanci prenájom schválili 

3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov OZ za podmienky, že v prípade realizácie projektu 

obce bude musieť p. Kovaličková uvoľniť prenajatý pozemok.   

ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert 

Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, 

Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL 

SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

Starosta – bolo by dobré, keby sme začali s vyporiadaním prístupovej cesty okolo Pitákovcov 

v Gaceli.   

Michal Miškovič – ANAMI, 029 44 Rabča, Hlavná 19/18 
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Starosta – uviedol, že na minulo riadnom zasadnutí OZ dňa 12.11.2021 poslanci doporučili 

schváliť zámer na základe žiadosti Michala Miškoviča – ANAMI, bytom Rabča, Hlavná 

19/18 o prenájom nebytového priestoru nachádzajúceho sa na 1. poschodí ObZS v Rabči – 

bývalá kancelária firmy STASMO za účelom zriadenie kancelárie jeho firmy.   

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili prenajať majetok obce Rabča na základe žiadosti Michala Miškoviča – 

ANAMI, Rabča, Hlavná 19/18 o prenájom obecných nebytových priestorov za účelom 

zriadenia kancelárie pre jeho firmu. Ide o priestor nachádzajúci sa v obci Rabča, Ul. Rabčická 

330, nebytový priestor o výmere 17,37 m2, zapísaná na LV č. 1283 na obec Rabča a to: 

miestnosť č. 113 – kancelária  o výmere 17,37 m2, zádverie, vstupná chodba o výmere 10,49 

m2, sociálne zariadenie  o výmere 0,42 m2 priamo za nájom: kancelária  o výmere 17,37 m2 za 

nájom vo výške 27,4047 €/m2,  zádverie, vstupná chodba o výmere 10,49 m2 za nájom vo 

výške 14,35438 €/m2,  sociálne zariadenie  o výmere 0,42 m2 za nájom vo výške 14,35438 

€/m2 . Spolu za ročný nájom vo výške 632,63 €/rok a mesačná splátka nájmu predstavuje 

52,72 €/mesiac s termínom prenájmu od 1. 1. 2022 na dohodnutý účel podľa zák. č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v platnom znení, pričom obec je povinná zverejniť zámer prenajať 

majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991 Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní na 

úradnej tabuli obce, elektronickej ÚT a web stránke obce. Zámer bol zverejnený od 

24.11.2021 do 9.12.2021. Poslanci schválili prenájom  3/5-tinovou väčšinou všetkých 

poslancov OZ. ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, 

Mgr. Róbert Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea 

Lubasová, Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov.  

 

K bodu číslo 11 –  Schválenie odkúpenia pozemku – chodníka Ul. Kostolná; Ul. 

Adamovka 

 

Prednosta  – predniesol na schválenie odkúpenie nasledovných parciel v Adamovke III. 

a chodník Ul. Kostolná. 

 

UZNESENIE 

Odkúpenie – Ul. Adamovka   

Odkúpenie parciel od vlastníka ako predávajúceho na obec Rabča za cenu 1,00 € za parcely 

v Ul. Adamovka za účelom rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m. 

Predávajúci:  

MDK-Industriemontage, s.r.o., Bystrá 342, Rabča, IČO: 50657607 

parc. CKN č. 17237 – orná pôda o výmere 27 m2 

parc. CKN č. 17240/2 – orná pôda o výmere 7 m2 

parc. CKN č. 17241 – orná pôda o výmere 1 m2 

v podiele 1/1-nina úč., vedené na LV č. 6154 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcely z dôvodu  

rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m v lokalite Adamovka III. Náklady spojené s prevodom 

hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika 

Adamčíková, Mgr. Róbert Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, 

Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov; 

PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  
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Odkúpenie – Ul. Kostolná – chodník    

UZNESENIE 

Odkúpenie parciel od vlastníka ako predávajúcej na obec Rabča za cenu 1,00 € za parcelu 

v Ul. Kostolná – chodník za účelom vyporiadania bezpečnostného chodníka smerom k ZŠ 

s MŠ Rabča, Ul. Kostolná 855.  

Predávajúca:  

Valéria Gurová, rod. Brandysová, nar. 25.11.1975, bytom 029 44  Rabča, Kostolná 897 

parc. CKN č. 17171/9 – orná pôda o výmere 120 m2 

v podiele 1/1-nina úč., vedené na LV č. 5600, vytvorená geometrickým plánom č. 30216613-

001/2008, Margitou Farskou, GEODET, Obrancov mieru 1774/12, 026 01  Dolný Kubín dňa 

5.3.2008, overený Správou katastra, Námestovo dňa 26.4.2008 Ing. Mariánom Matušákom 

pod č. 353/08.  

 

Starosta – treba sa poďakovať pani Valérií Gurovej, nakoľko podporila dobrú vec a chce 

bezpečnosť pre chodcov a deti do školy. Je to ďalší chýbajúci úsek chodníka na ulici 

Kostolnej, ktorý bude spájať časť obce Grúň s Hlavnou cestou.  

 

Prednosta – ešte nám chýba doriešiť posledný úsek, ktorý sme riešili na minulých OZ.  

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcou 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcelu z dôvodu  

vyporiadania bezpečnostného chodníka smerom k ZŠ s MŠ Rabča, Ul. Kostolná 855.  

Náklady spojené s prevodom hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, 

PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 

prítomných poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

 

K bodu číslo 12 –  Schválenie prevodu vlastníctva pozemkov – Parkovisko – Ul. Farská 

 

Parkovisko – Ul. Farská 

Starosta – uviedol, že je potrebné schváliť prevod vlastníctva pozemkov vo verejnom záujme 

na obec medzi obcou Rabča a SPF, Bratislava na vybudovanie verejnoprospešnej stavby 

„Parkovisko - Ul. Farská“ a to na parc. EKN č. 6871/2 – orná pôda o výmere 1802 m2 a EKN 

parc. č. 6871/7 – orná pôda o výmere 79 m2, zapísané na LV č. 2974 na meno: Slovenský 

pozemkový fond, Búdková 36, 817 15  Bratislava v podiele 1/1-nina úč.  

 

UZNESENIE 

Obecné zastupiteľstvo schválilo prevod vlastníctva pozemkov vo verejnom záujme na obec 

medzi obcou Rabča a SPF, Bratislava na vybudovanie verejnoprospešnej stavby „Parkovisko 

- Ul. Farská“ a to na parc. EKN č. 6871/2 – orná pôda o výmere 1802 m2 a EKN parc. č. 

6871/7 – orná pôda o výmere 79 m2, zapísané na LV č. 2974 na meno: Slovenský pozemkový 

fond, Búdková 36, 817 15  Bratislava v podiele 1/1-nina úč. Náklady spojené s prevodom 

hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika 

Adamčíková, Mgr. Róbert Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, 

Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov; 

PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  
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K bodu číslo 11 –  Schválenie podania žiadosti a spoluúčasti obce Rabča v rámci 

vyhlásenej výzvy č. IROP- PO7-SC77-2021-75 na realizáciu projektu „Podpora 

udržateľnosti a odolnosti kultúrneho života v Rabči v súvislosti s COVID-19“ 

Starosta – uviedol, že obec chce podať žiadosť na projekt: „Podpora udržateľnosti a odolnosti 

kultúrneho života v Rabči v súvislosti s COVID-19“, ktorého celkové náklady predstavujú 

sumu 200 959,57 €.  

 

UZNESENIE 

Poslanci OZ schválili Predloženie žiadosti na projekt:  

a) „Podpora udržateľnosti a odolnosti kultúrneho života v Rabči v súvislosti s COVID-19“ 

v rámci výzvy IROP- PO7-SC77-2021-75 na predkladanie žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok, Prioritná os: 7-REACT-EÚ, Špecifický cieľ: 7.7: Podpora udržateľnosti 

a odolnosti kultúrnych inštitúcií.  

b) Celkovú výšku oprávnených výdavkov na projekt nepresiahne 200 959,57 €.  

c) Spolufinancovanie projektu vo výške 5 % z celkových oprávnených výdavkov predstavuje 

sumu 10 047,98 €.  

d) Financovanie prípadných neoprávnených výdavkov bude uhradené z rozpočtu obce.  

Mgr. Brišák – opýtal sa, či projekt rieši aj bezbariérovosť.  

Starosta – nie, ale dá sa to riešiť cez bývalú predajňu p. Slovíka resp. sa urobí plošina na 

schody pred vstupom do budovy v rámci projektu zateplenie kultúrneho domu. Myslelo sa na 

to.  

ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert 

Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, 

Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 13 – Vyslovenie dôvery starostovi obce 

 

Starosta – rozhodol sa, umožniť poslancom vysloviť jeho osobe ako starostovi obce dôveru 

resp. nedôveru, ohľadne projektu CIZS, s ktorým sa obec morí už od r. 2017 a teraz nám 

žiadosť o NFP nebola schválená.  Dáva si sám otázky, či nemohol urobiť viac. Chce vyvodiť 

z toho politickú zodpovednosť. Chce, aby poslanci hlasovali tajne. Je starostom, ale nie je 

priviazaný ku stoličke, nemá problém vzdať sa funkcie. Má ťažké srdce na VÚC – poškodili 

nás, keď schválili analýzu a nás dali do rantingu 2 a napríklad Or. Veselé do rantingu 1. Nové 

vedenie VÚC vlastne nekonalo v tejto veci, aj keď sme ich o to žiadali ústne, písomne, e-

mailami,  nereagovali a dokonca doplnili  ešte obec Hruštín a to sa dalo. Keďže sme neboli 

preradení do rantingu 1, projekt nám nebol schválený. Pre neho projekt CIZS je vlajkovou 

loďou, keby sa toto bolo zrealizovalo, tak sme mohli realizovať iné projekty, ktoré by na tento 

projekt nadväzovali. VÚC nás vlastne poškodil o cca 2 mil. €. Už sa mu ozvali ďalší 2 lekári, 

ktorí by chceli v našej obci pracovať. Požiadal e-mailom aj ministra zdravotníctva o stretnutie 

za účasti VÚC, ale cíti sa ako ping pongová loptička. Ministerstvo zdravotníctva sa vyhovára 

na VÚC a VÚC na ministerstvo, takto to ide stále dookola. Poslanci teraz majú možnosť 

vyjadriť mu dôveru resp. nedôveru. Chce dať aj prestávku, aby mali poslanci čas si to 

premyslieť.  Navrhuje zvoliť volebnú komisiu, ktorá by bola totožná s návrhovou komisiou. 

Nemá s tým problém, ich rozhodnutie bude rešpektovať. Chcel obec niekde potiahnuť, 

a takéto rozhodnutia vyšších orgánov ho mrzia a je z toho veľmi sklamaný. 

Ing. Jagnešák – p. starosta hovorí, že hlavný dôvod vyslovenia dôvery resp. nedôvery je 

CIZS, ale on v tom nevidí zmysel. Všetko to už bolo vysvetlené. Poslanci vedia o čo ide a ako 

sa to všetko vyvíjalo.  
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Starosta – on to robí za seba ako za osobu Jula Pitáka, cíti zodpovednosť. Je veľmi z toho 

sklamaný, že nám ta CIZS nevyšla. Ale nevzdáva sa a bude stále na to tlačiť aj na MZ SR aj 

na VÚC. Považuje to za svoj neúspech. Vidí rezervy a preto vyvodzuje voči sebe 

zodpovednosť. Príjme to, ako sa poslanci rozhodnú.   

Ing. Jurčák – opýtal sa, či je k vysloveniu dôvery všetko pripravené.  

Mgr. Grancová – áno.  

Starosta – uviedol, že nikto o tom nevedel.  

Kobyliak – hlasovanie o dôvere sú voľby.  

 

Volebná komisia 

Starosta – navrhol za volebnú komisiu zvoliť tých istých členov ako sú v návrhovej komisii.  

UZNESENIE 

Poslanci OZ schválili volebnú komisiu v zložení: predseda – Ing. Pavol Jurčák, členovia – 

Mgr. Róbert Brišák a Monika Adamčíková, poslanci OZ.  

ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert 

Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, 

Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL 

SA – 0. 

 

Spôsob hlasovania o dôvere resp. nedôvere starostovi obce  

Starosta – navrhol poslancom tajné hlasovanie s čím poslanci OZ súhlasili.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili tajné hlasovanie o dôvere resp. nedôvere starostovi obce Ing. Júliusovi 

Pitákovi.  

ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert 

Brišák, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 8 

z 10 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – Ján Maťuga, Ing. Jozef 

Kovaliček t. j. 2 z prítomných 10 poslancov OZ.  

 

Volebná komisia – previedla tajné hlasovanie o vyslovení dôvery resp. nedôvery p. starostovi 

Ing. Júliusovi Pitákovi.  

 

Výsledok hlasovania 

Predseda volebnej komisie Ing. Jurčák predniesol poslancom výsledok hlasovania (viď 

príloha zápisnice). Uviedol, že volebná komisia skonštatovala, že poslanci OZ vyslovili 

dôveru starostovi obce Rabča Ing. Júliusovi Pitákovi s počtom hlasov 7 z 10. Tri hlasovacie 

lístky boli neplatné.  

 

UZNESENIE 

Poslanci vzali na vedomie výsledok hlasovania o vyslovení dôvery resp. nedôvery starostovi 

obce Rabča Ing. Júliusovi Pitákovi.  ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, 

Monika Adamčíková, Mgr. Róbert Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín 

Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných 

poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

UZNESENIE 

Volebná komisia konštatuje, že starostovi obce Ing. Júliusovi Pitákovi bola tajným 

hlasovaním vyslovená dôvera poslancov OZ.  

 



14 

 

 

K bodu číslo 14 – Rôzne – a) informácie starostu, b) pošta 

Starosta informoval poslancov, že:   

 Od 25. 11. 2021 bol uznesením vlády SR č. 695 vyhlásený núdzový stav 

 Obec pokračuje v antigénovom testovaní. Testuje sa pondelok, streda, piatok a sobota. 

Tento mesiac sme začali aj s testovaním zamestnancov viacerých firiem za poplatok 6 €, 

ako aj našich organizácii: ZŠ s MŠ, Rabčan, s.r.o., Rabčan, obecné služby a Rabčan SP, 

s.r.o.  

 23.11.2021 sme obdržali odpoveď z MZ SR na našu žiadosť o vytvorenie samostatnej 

Oprávnenej spádovej oblasti v rámci master plánu k výzve na predkladanie projektov 

CIZS           

 23.11.2021 starosta poslal osobný e-mail ministrovi zdravotníctva SR, ohľadne osobného 

stretnutia s pracovníkmi MZ SR z dôvodu prehodnotenia zaradenia obce Rabča v rámci 

analýzy CIZS 

 RABČAN, obecné služby:  

- ukončili stavebné úpravy na chodníkoch k 15.11.2021 

- vybudovali verejné osvetlenie na ulici Klenčákovej 

- upravili a naviezli štrkom Ul. Poľnú  

- po vytýčení geodetom v teréne stiahli ornicu a naviezli štrkom ulicu-prepoj z Ul. 

Rovňovej na Ul. Rúžovú. 

- zabezpečili údržbu pred zimou na bylinkovom potoku na námestí 

 RABČAN, s.r.o. 

- začal s výstavbou  dažďovej kanalizácie na Ul. Pod hájkou 

- začal od decembra vykonávať odpisy vody a výmenu vodomerov po ciachu 

 od 3.12.2021 z dôvodu epidemiologických opatrení obec zabezpečila odovzdanie 

mikulášskych balíčkov pre deti, ktoré nenavštevujú ZŠ ani MŠ v Rabči prostredníctvom 

našich zamestnancov. Balíčky sa odovzdávali rodičom vo vestibule KD v Rabči.  

 Dňa 6. 12. 2021 bola zaslaná pozvánka na 15.12.2021 všetkým FO a PO, ohľadne 

majetkovo-právneho vyriešenia prístupu do areálu PD Magura Rabča, kde podnikajú, 

resp. majú svoje prevádzky. Boli pozvaní aj poslanci OZ a Komisia ŽP, VP a výstavby.   

 Boli zaslané pozvánky na 29. 12. 2021, ohľadne vyporiadania prepoja Ul. Poľná 

a Tehelná.  

 3.12.2021 sa zameral geometrickým plánom prechod z Ul. Mokrú na Ul. Pod Magurou, 

z dôvodu prípravy kúpno-predajnej zmluvu medzi obcou a spoluvlastníkmi. 

 V mesiaci 11/2021 sa uskutočnila kolaudácia vodovodov a kanalizácie – Ul. Iglarčíková, 

Bušková, Rovňová, Šviderková, teraz začíname novú sériu ulíc 

 Vývozy TKO chceme riešiť koľkokrát za mesiac sa uskutočnia vývozy. My teraz 

vyvážame každý týždeň, ale v iných obciach 2x do mesiaca. Jednal aj s vedúcim 

RABČAN, obecné služby Rabča Štefanom Raticom.  Chce vedieť, či by poslanci s týmto 

návrhom súhlasili.  

Ing. Jurčák – čo ak sa nazbierajú plné koše? 

Prednosta – ak budú sťažnosti, tak potom prejdeme spätne na starý režim.  

Mgr. Brišák – Klin zaviedol značky na koše TKO. Ak sú plné, tak občan si tam osadí značku 

a potom mu ho vyvezú. Opýtal sa, či by sme o tom nemohli uvažovať aj my. 

Starosta – to nám nebude riešiť situáciu, lebo KUKA voz potom aj tak musí absolvovať cestu. 

PhDr. Piták – je za vývoz každý druhý týždeň, kto má plno, tak si zakúpi ďalší kôš.  

Maťuga – alebo si kúpi väčší kôš na TKO.  

Starosta – treba si uvedomiť, že čím viac máme organizácii, tým je viac problémov. 

V Zákamennom majú len jednu s.r.o. My máme tri organizácie, nakoľko tento rok nám 
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pribudol RABČAN SP, s.r.o. Treba sa nad tým do budúcna zamyslieť a urobiť analýzu. Je to 

ťažké rozhodnúť sa. Napr. obec v minulosti prevádzkovala autobus, boli sme na tom stratoví, 

tak sa zrušila licencia. Treba to všetko prehodnotiť a dať si robiť audit – nezávislú expertízu 

a zistiť ako to vidí niekto zvonka, niekto nezávislý. Celé to musíme „prekopať“. Navrhuje v 

januári urobiť stretnutie a prehodnotiť to, rozhodnúť sa čo ďalej. Ďalej uviedol príklad mesta 

Šenov, kde mesto neprevezme ulicu do správy, ak nie sú v nej všetky  siete a nie je ulica aj 

vyasfaltovaná. Všetko toto znášajú majitelia rodinných domov alebo organizácii, kde sa ulica 

nachádza. U nás je to stále naopak. Uviedol príklad, že jeden stavebník začne stavať v úplne  

novej ulici na začiatku a druhý stavebník na konci ulice. A teraz, kde sa budú ťahať 

inžinierske siete? Pokiaľ? Len do polovice? A sú tam dve stavby. Ak sa to potiahne ku konci 

ulice, stojí to obec veľa a ďalšie domy sa tam postavia možno za pár rokov. Vrátenie 

investícií je z časového hľadiska zdĺhavé. Toto všetko, ale môže vyriešiť poplatok za rozvoj. 

Susedná obec Bobrov to už zaviedla. Obec uvažuje aj o zvýšení pokuty za čierne stavby, teraz 

sme riešili napr. jednu problematickú stavbu.  

Mgr. Brišák – treba to už začať realizovať, nielen rozprávať. Treba to nastaviť tak, aby ľudia 

v obci prestali stavať na čierno t. j. bez stavebného povolenia. 

PhDr. Piták – už pri vyporiadaní pozemkov je nutné ešte pred výstavbou RD zvolať jednanie 

a dohodnúť to s vlastníkmi pozemkov, aby vedeli, čo to obnáša.  

Starosta – však to tak aj teraz robíme, ale vždy sa nájde niekto, kto začne stavať bez 

stavebného povolenia. Nie je to ani také jednoduché dohodnúť sa na inžinierskych sieťach, 

nakoľko sa vytvoria pozemky a niektorí vlastníci nebudú hneď stavať, držia pozemky pre 

vnúčatá.  

PhDr. Piták – keď chce niekto kanalizáciu, tak nech si zaplatí poplatok napr. 1000 € a dať mu 

možnosť to aj splácať. Treba tých ľudí nejako motivovať.  

Starosta – môže to byť diskriminačné, treba to dať do VZN – ako pripojovací poplatok, túto 

tému sme už riešili pred 2 rokmi. Jednoducho to už treba začať riešiť a nastaviť to. Nepôjde to 

určite hneď, ale postupne jednať s vlastníkmi pozemkov a pripraviť ich na to.   

Mgr. Brišák – je to tak, že ľudia to chcú rýchlo riešiť, keď začnú stavať, chcú mať vodu, 

kanalizáciu, dažďovku a elektriku.  

Starosta – ak žumpa nemá prepad musí sa to riešiť 

Mgr. Brišák – ako to bude, keď niekto nebude stavať a nechce dať peniaze na kanalizáciu? 

Starosta – to nevie povedať, je to na tých ľuďoch ako sa dohodnú. Je to na rozhodnutí 

vlastníkov v ulici. Chceli to riešiť aj v ulici, kde stavia Mgr. Brišák,  ale keď bol vlastníkom 

pozemku jeho otec, tak s tým nesúhlasil.   

Mgr. Brišák – teraz je ale vlastníkom on. Bol za starostom niekoľkokrát a doteraz sa to 

nedoriešilo.  

Starosta – veď áno, lebo obec nedostala dotáciu, a preto sme tento rok žiadali opätovne 

o dotáciu.   

Mgr. Brišák – uviedol, že starosta povedal, že Adamovka bude do konca roka 2021 napojená. 

Starosta – nič také som nepovedal. Povedal, že iba v tom prípade, ak obec dostane dotáciu, 

tak sa to urobí. Nič ľuďom nesľubuje, to nie je jeho štýl, pokiaľ nemám istotu, že finančné 

prostriedky dostaneme. Nechce, aby p. Brišák prekrúcal jeho slová. Už sa naučil narábať so 

slovami. Ľudia mu radi vkladajú slová do úst, ktoré nepovedal.  

Mgr. Brišák – ulica, kde má postavené, nie je až taká dlhá. Neverí, že by sa nenašli na to 

peniaze.  

Štefan Ratica – to hádam nejdeme preto robiť hneď kanalizáciu, keď tam má Mgr. Brišák 

postavené. Začnú jednu a budú v druhej ulici chcieť tiež a takýchto ulíc je veľmi veľa.  

Mgr. Brišák – veď on to nechce preto, že tam stavia on, ale je tam veľa stavebníkov, ktorí 

chodia za ním, aby im to pomohol vybaviť.  
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Starosta – treba sa vrátiť k hlasovaniu o počte vývozov TKO.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili vývoz TKO od 1. 1. 2022 každé 2 týždne bez ohľadu na ročné obdobie.  

ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert 

Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, 

Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL 

SA – 0. 

Výrub na cintoríne a pri ObZS 

Štefan Ratica – uviedol, že pre zriadenie sociálneho podniku RABČAN SP, s.r.o.  ušetrili 8 

tis. € a chce tieto finančné prostriedky využiť na zaplatenie  výrubu stromov na cintoríne a pri 

ObZS Rabča. Disponuje už právoplatným rozhodnutím o povolení výrubu. Na vypílenie 

stromov oslovil tri firmy a už má aj 3 ponuku. Cena za prevedenie výrubu bude predstavovať 

cca 9 tis. €.  

UZNESENIE 

Poslanci uvedené vzali na vedomie informáciu vedúceho RABČAN, obecné služby Rabča 

Štefana Raticu o výške nákladov na výrub stromov na cintoríne a pri ObZS vo výške cca 

9 000 €, pričom cena bude určená na základe najlepšej cenovej ponuky.  ZA hlasovali: Ing. 

Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert Brišák, Ján Maťuga, 

Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, Pavol 

Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

Zakúpenie valníka a traktora 

Štefan Ratica – uviedol, že chcú na sociálny podnik zakúpiť valník a traktor  do výšky 100 tis. 

€, pričom 30% nákladov by bolo z pôžičky, 20% vlastný zdroj a 50% dotácia.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili investičný zámer zakúpenie valníka a traktora na RABČAN SP, s.r.o. 

Rabča s tým, že samotné financovanie sa bude schvaľovať na riadnom zasadnutí OZ.  ZA 

hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert 

Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, 

Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL 

SA – 0. 

 

UZNESENIE 

Poslanci vzali na vedomie informácie starostu obce Rabča. ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, 

Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef 

Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. 

j. 10 z 10 prítomných poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

R Ô Z N E 

Jednohroby  

Starosta – uviedol, že poslanci na minulom OZ doporučili prerokovať na dnešnom OZ 

vyčlenenie plochy na cintoríne pre jednoduché hroby s krížom alebo náhrobným kameňom. 

Návrh by bol na parc. CKN 619/1 k. ú. Rabča.  

Mgr. Brišák – či sa neuvažuje o tom, že ak by sa dal niekto spopolniť, či by sa nezriadil 

urnový háj.  

Starosta – áno aj o tomto sa uvažuje, bolo to prejednávané na minulom OZ, keď túto tému 



17 

 

navrhol poslanec PhDr. Augustín Piták a Mgr. Brišák nebol prítomný na zasadnutí.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili, že v jarnom období cca apríl 2022 sa stretnú priamo v teréne na cintoríne 

za účelom  určenie lokality na jednoduché jednohroby aj s určením miesta na osadenie 

urnového háju. ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, 

Mgr. Róbert Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea 

Lubasová, Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 

 

Preložka - Adamovka 

Starosta – uviedol, že na minulom OZ sa poslanci zaoberali preložkou stĺpa VN na 

Adamovke. Ide o Zmluvu o súhlase na vykonanie preložky elektroenergetického rozvodného 

zariadenia  - predmetom zmluvy je P1479-Rabča preložka VN vzdušného vedenia I.č.1303 p. 

č. 17804. Poslanci sa dohodli, že na dnešnom zasadnutí OZ sa k tejto téme vrátia.  

Starosta – bola aj varianta, urobiť obluk a dohodnúť sa so spoluvlastníkmi. Preložka by stála 

cca 20 tis. € bez DPH, lebo ide o VN.  

PhDr. Piták – zvažovalo sa pri komasácií, aby tam bola cesta širšia. Opýtal sa ako to vyzerá 

s kanalizáciou? 

Starosta – OVS, a.s. už začali práce na kanalizácii na Adamovke. Začína sa zhora a napája sa 

pri p. Zboňákovi. Kontaktovalo ho už viac ľudí, že by sa urobili prípojky aj v bočných 

uliciach, že by si to aj zaplatili.  

Starosta – teraz čakáme na odpoveď na schválenie dotácie na kanalizáciu na Adamovke, tento 

rok sme ju podali znova, nakoľko sme v zásobníku, musíme len čakať.  Čo sa týka preložky 

stĺpu zhotoviteľa si môžeme vybrať len cena bude rovnaká.  

UZNESENIE 

Poslanci hlasovali o schválení Zmluvy o súhlase na vykonanie preložky elektroenergetického 

rozvodného zariadenia  - predmetom zmluvy je P1479-Rabča preložka VN vzdušného 

vedenia I.č.1303 p. č. 17804 medzi obcou Rabča a SSD, a.s. za cenu 19 485,70 € bez DPH.  

ZA hlasovali: Pavol Kobyliak, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Marta 

Gužíková, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák t. j. 6 poslancov z 10 prítomných 

poslancov OZ; PROTI – Ján Maťuga t. j. 1 z prítomných 10 poslancov OZ; ZDRŽAL SA – 

Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jozef Kovaliček t. j. 3 z prítomných 10 poslancov 

OZ.  

Zmluva nebola schválená.  

 

Kultúrna komisia – návrh nového člena 

Mgr. Brišák – predseda Kultúrnej komisie predniesol návrh na nového člena komisie. Navrhol 

Mgr. Alexandru Mikulášovú s termínom od 1. 1. 2022, ktorá nastúpila na kultúrne oddelenie 

OcÚ dňa 1. 10. 2021.  

Maťuga – uviedol, že kultúrny referent by mal byť automaticky členom.  

Starosta – takže bývalý kultúrny pracovník Bc. Oselský ostáva?  

Mgr. Brišák – Bc. Oselský sa zatiaľ sa nevyslovil.  

Kobyliak – je za to, aby Bc. Oselský v kultúrnej komisii ostal.  

Starosta – navrhuje, aby Mgr. Kozoňová už nebola členom kultúrnej komisie, nakoľko bola za 

člena zvolená z dôvodu, že bola prednostkou OcÚ. Keďže už ňou nie je, navrhuje namiesto 

nej Ing. Kekeliaka ako prednostu OcÚ.  

Mgr. Brišák – Mgr. Kozoňová sa nevzdala členstva a o nej dnes nebudú hlasovať. Navrhuje ju 

zatiaľ ponechať ako členku komisie aj naďalej.  

Starosta – je to na rozhodnutie poslancov OZ, kto bude členom komisie. 
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UZNESENIE 

Poslanci schválili nových členov Kultúrnej komisie v Rabči a to:  Mgr. Alexandru 

Mikulášovú – kultúrnu referentku OcÚ Rabča  a Ing. Tomáša Kekeliaka – prednostu OcÚ 

Rabča  s termínom od 1. 1. 2022.  

ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert 

Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, 

Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL 

SA – 0. 

 

Mgr. Brišák – čo sa týka Mgr. Kozoňovej, o nej nebudú hlasovať a navrhuje ju zatiaľ 

ponechať.  

 

Navýšenie nákladov na vežu – OHS – DHZ Rabča 

Starosta – uviedol, že dňa 8. 12. 2021 zaslal poslancom rozpočet – navýšenie nákladov na 

realizáciu vežičky nad OHS pre DHZ, dotiahne sa elektrika, umiestni sa siréne, stabilizácia, 

garážové dvere, ktoré sa vsunuli do brány, málo železa započítane do deky a iný materiál. 

Toto navýšenie  predstavuje sumu 15 192,92 € s DPH. Všetko je tak pripravené, že by sme 

mohli dať aj druhú deku. Statika by bola v poriadku.  

Kobyliak – to nevedel projektant, že tam treba viac železa??? 

Starosta – vždy sa nájdu nejaké chyby v rozpočte a aj pri iných rozpočtoch sú chyby.   

Kobyliak – tak si to treba dať skontrolovať. 

Starosta – veľa veci sa robí narýchlo, lebo sú výzvy, ktoré treba urgentne riešiť. Treba spustiť 

verejné obstarávanie. Máme veľa stavieb, je to náročné. Všetky náklady navyše financujeme 

z príjmu MOM. Stále sme zatiaľ v pluse.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili navýšenie nákladov na realizáciu vežičky nad OHS pre DHZ (elektrika, 

umiestnenie sirény, stabilizácia, garážové dvere, doplnenie železa do deky a iný materiál) v 

sume 15 192,92 € s DPH. ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika 

Adamčíková,  Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea 

Lubasová,  t. j. 7 z 9 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA –Pavol Kobyliak, 

Mgr. Róbert Brišák t. j. 2 z prítomných 9 poslancov OZ.  

 

Poslankyňa Marta Gužíková v čase hlasovania nebola prítomná v zasadacej sále.  

 

Navýšenie nákladov na havarijný stav – kotolňa  

Starosta – uviedol, že dňa 8. 12. 2021 zaslal poslancom rozpočet – navýšenie nákladov na 

havarijný stav kotolne, ktorý predstavuje sumu 3 909,54 € s DPH. Ide o zateplenie stien – 

múrov, s ktorými sa v rozpočte nerátalo.  

Ing. Kovaliček – čo spôsobilo havarijný stav? 

Starosta – keď sa odkryla strecha, tak sa zistilo, že bočná strecha je celá splesnutá 

a nasiaknutá vodou, zahrdzavený plech. Je o tom aj zápis, bola tam komisia.  

UZNESENIE 

Poslanci OZ schválili navýšenie nákladov na havarijný stav kotolne „Stavebné úpravy 

a rekonštrukcia havarijného stavu strechy nad kotolňou a uhoľňou v obci Rabča“, ktorý 

predstavuje sumu 3 909,54 € s DPH. Ide o zateplenie stien – múrov. ZA hlasovali: Ing. Pavol 

Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert Brišák, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak t. j. 9 z 9 

prítomných poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
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Poslankyňa Marta Gužíková v čase hlasovania nebola prítomná v zasadacej sále.  

 

Dárius Koman a manželka Lenka – riešenie problematiky pozemkov 

Starosta – informoval poslancov, že dňa 9. 12. 2021 bol obci doručený osobne list od p. 

Dáriusa Kormana a manželky Lenky, bytom Rabča, Ferletova 1111 na riešenie problematiky 

prístupovej cesty do Zberného dvora, kde nám oznámil, že jeho a manželkino vlastníctvo sú 

určené od 1. 1. 2022 na predaj tretej osobe. Obsah listu poslanci obdržali e-mailom dňa 9. 

12.2021. 

UZNESENIE 

Poslanci vzali na vedomie obsah listu od p. Dáriusa Kormana a manželky Lenky, bytom 

Rabča, Ferletova 1111 zo dňa 9. 12. 2021, ohľadne riešenia problematiky prístupovej cesty do 

Zberného dvora, kde obci oznámili, že jeho a manželkino vlastníctvo sú určené od 1. 1. 2022 

na predaj tretej osobe. 

ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert 

Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, 

Pavol Kobyliak t. j. 9 z 9 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

Poslankyňa Marta Gužíková v čase hlasovania nebola prítomná v zasadacej sále.  

 

Parkovanie – pri bytových domoch – Ul. Bystrá 

Starosta – uviedol, že ako OZ schválilo parkovacie miesto pre p. Budzelovú pri bytovom 

dome 336, prichádzajú nám nové žiadosti o vytvorenie parkovacích miest pre osoby so ZŤP.  

On sám však navrhuje, prideliť každému bytu jedno parkovacie miesto. Niektorí vlastníci 

alebo nájomcovia bytom majú však aj po 2 autá. Druhé auto by už museli parkovať za ObZS. 

Stále eviduje sťažnosti telefonické aj ústne na riešenie problematiky pri bytových domoch Ul. 

Bystrá. Ak by vznikli ďalšie voľné miesta, tak by sa prideľovali losovaním.  

Maťuga – opýtal sa, či to vlastne výjde na jeden byt – jedno parkovacie miesto.  

Starosta – treba to riešiť. 

PhDr. Piták – treba uprednostniť ZŤP.  

Starosta – obec to bude robiť v spolupráci s RABČAN, s.r.o. a RABČAN, obecné služby. 

Obecné služby urobia zoznam nájomcov. Parkovacie miesto bude patriť k bytu nie na meno to 

znamená, že ak niekto skončí nájom bytu, alebo vlastníctvo k bytu, automaticky bude patriť 

parkovacie miesto novému nájomcovi alebo vlastníkovi. 

Štefan Ratica – toľko parkovacích miest tam určite nebude.  

Mgr. Brišák – riešime len obecné byty alebo všetky? 

Starosta – všetky byty, lebo pozemky pri bytových domoch na Ul. Bystrá a Ul. Rabčickej 

patria obci.   

UZNESENIE 

RABČAN, s.r.o. Rabča, RABČAN, obecné služby v spolupráci s prednostom OcÚ Ing. 

Tomášom Kekeliakom pripravia zoznam nájomcov a vlastníkov všetkých bytov Ul. Bystrá 

a Ul. Rabčická s vyznačením parkovacích miest pre každý byt, ktorý predložia na budúce OZ. 

ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert 

Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, 

Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL 

SA – 0. 

 

K bodu číslo 15 – Interpelácia – Diskusia 

Diskusia prebehla v rámci jednotlivých bodov.   
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K bodu číslo 16 – Záver  

Starosta na záver vyslovil všetkým poslancom OZ, členom obecných komisií, zamestnancom 

obce, zamestnancom RABČAN, s.r.o., RABČAN SP, s.r.o. a RABČAN, obecné služby 

poďakovanie za celoročnú spoluprácu. Taktiež poďakoval p. prednostovi Ing. Tomašovi 

Kekeliakovi za jeho prácu, nakoľko 1. decembra 2021 je to už rok, ako nastúpil na miesto 

prednostu. Poprial poslancom veľa šťastia v novom roku  a rokovanie ukončil o 20.15  hod.    

 

Starosta obce Ing. Július Piták   ......................................... 

 

Prednosta OcÚ Ing. Tomáš Kekeliak   ......................................... 

 

Overovatelia:  

Ing. Jozef Kovaliček     ......................................... 

 

Mgr. Andrea Lubasová    ......................................... 

 

Zapísala Mgr. Eva Grancová    ......................................... 

 

Uznesenie č. 8/2021 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 10.12.2021 

  

A) Berie na vedomie 

1. Informácie starostu obce Rabča Ing. Júliusa Pitáka od posledného zasadnutia OZ dňa 12.11. 

2021.        

 

2. Kontrolu plnenia uznesení OZ zo dňa 12. 11. 2021, ktorú predniesla hlavná kontrolórka 

obce Rabča JUDr. Zuzanu Lašťákovú Spuchlákovú a zdôvodnenie starostu obce o 

pozastavenie výkonu uznesenia č. 7/A/2021 z riadneho zasadnutia OZ zo dňa 12. 11. 2021 

v časti: písm. B) ods. 7 a písm. B) ods. 14 (viď príloha zápisnice).  

       

3. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej 

k návrhu rozpočtu na rok 2022 s výhľadom na roky 2023 – 2024.   

 

4. Doporučenie Finančnej komisie zo dňa 11. 11. 2021 k schváleniu návrhu rozpočtu obce 

Rabča na rok 2022 s výhľadom na roky 2023 – 2024. 

     

5. Výhľad rozpočtu obce Rabča na rok 2023 – 2024.  

             

6. Správu nezávislého audítora Ing. Marcela Petríka, CA č. 1107, UDVA číslo licencie 387, 

Makroaudit, s.r.o., Studenohorská 2074/24, Bratislava ku konsolidovanej účtovnej závierke 

obce Rabča, Hlavná 426, 029 44  Rabča  k 31. 12. 2020. 

         

7. Správu nezávislého audítora Ing. Marcela Petríka, CA č. 1107, UDVA číslo licencie 387, 

Makroaudit, s.r.o., Studenohorská 2074/24, Bratislava ku účtovnej závierke obce Rabča, 

Hlavná 426, 029 44  Rabča  k 31. 12. 2020. 

 

8. Výsledok hlasovania o vyslovení dôvery resp. nedôvery starostovi obce Rabča Ing. 

Júliusovi Pitákovi. 

 



21 

 

9. Informáciu vedúceho RABČAN, obecné služby Rabča Štefana Raticu o výške nákladov na 

výrub stromov na cintoríne a pri ObZS vo výške cca 9 000 €, pričom cena bude určená na 

základe najlepšej cenovej ponuky.   

 

10. Obsah listu od p. Dáriusa Kormana a manželky Lenky, bytom Rabča, Ferletova 1111 zo 

dňa 9. 12. 2021, ohľadne riešenia problematiky prístupovej cesty do Zberného dvora, kde obci 

oznámili, že jeho a manželkino vlastníctvo sú určené od 1. 1. 2022 na predaj tretej osobe. 

 

B) Schvaľuje 

1. Návrhovú komisiu v zložení: predseda: Ing. Pavol Jurčák; členovia: Mgr. Róbert Brišák 

a Monika Adamčíková, poslanci OZ.  

                

2. Nadpolovičnou väčšinou zo všetkých poslancov Program rokovania obecného 

zastupiteľstva obce Rabča s navrhovanou zmenou.   

 

3. Programový rozpočet obce Rabča na rok 2022 s výhľadom na 2023 – 2024 v celkovej 

sume:  

• Bežný rozpočet 

– príjmy     4 439 983,00 € 

– výdavky    3 901 900,00 € 

• Kapitálový rozpočet 

– príjmy    2 533 363,00 € 

– výdavky    3 091 000,00 € 

• Finančné operácie 

– príjmy    67 154,00 € 

– výdavky    47 600,00 € 

• ROZPOČET SPOLU 

– príjmy    7 040 500,00 € 

– výdavky    7 040 500,00 €,  

 

ktorého súčasťou je rozpočet organizácii: Základná škola s materskou školou Rabčická 410 

Rabča vo výške 2 382 430,00 € a príspevková organizácia RABČAN, obecné služby Rabča, 

Rabčická 334, Rabča vo výške 265 000,00 €, Centrum voľného času Rabča, Hlavná 426, 

Rabča vo výške 0,00 € s pripomienkami poslancov – bez výhrad. ZA hlasovali: Ing. Pavol 

Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert Brišák, Ján Maťuga, Ing. 

Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, Pavol 

Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča 

má 11 poslancov OZ.  

            

4. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzana Lašťákovej 

Spuchlákovej  na I. polrok 2022 bez pripomienok.                 

 

5. Prenajať obecný pozemok na základe žiadosti zo dňa 13. 10. 2021 Gabriely Kovaličkovej, 

Vysoká 268, Rabča, IČO: 41733525 a to obecný pozemok parc. C-KN č. 4549/2 – zastavaná 

plocha a nádvorie o celkovej výmere 721 m2 zapísaný na LV č. 1283 na Obec Rabča   a to 

časť výmery 336 m2 za účelom využitia tohto priestoru ako sklad substrátov, ozdobnej kôry, 

sezónneho tovaru (okrasných stromčekov, tují, ovocných stromčekov) s termínom od 

1. 1. 2022 na dohodnutý účel priamo za ročný nájom vo výške 550 €/rok na dobu určitú 

a to od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2022 podľa § 9a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších zmien a doplnkov z dôvodu osobitného zreteľa, nakoľko predmetný 
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pozemok sa nachádza v blízkosti prevádzky žiadateľky. Obec je povinná zverejniť –zámer 

prenajať majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991. Zb. v platnom znení najmenej na dobu 

15 dní na úradnej tabuli obce, elektronickej úradnej tabuli a na web stránke obce. Zámer bol 

zverejnený od 24.11.2021 do 9.12.2021. Poslanci prenájom schválili 3/5-tinovou väčšinou 

všetkých poslancov OZ za podmienky, že v prípade realizácie projektu obce bude musieť p. 

Kovaličková uvoľniť prenajatý pozemok.   

ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert 

Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, 

Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL 

SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

     

6. Prenajať majetok obce Rabča na základe žiadosti Michala Miškoviča – ANAMI, Rabča, 

Hlavná 19/18 o prenájom obecných nebytových priestorov za účelom zriadenia kancelárie pre 

jeho firmu. Ide o priestor nachádzajúci sa v obci Rabča, Ul. Rabčická 330, nebytový priestor o 

výmere 17,37 m2, zapísaná na LV č. 1283 na obec Rabča a to: miestnosť č. 113 – kancelária  

o výmere 17,37 m2, zádverie, vstupná chodba o výmere 10,49 m2, sociálne zariadenie  

o výmere 0,42 m2 priamo za nájom: kancelária  o výmere 17,37 m2 za nájom vo výške 

27,4047 €/m2,  zádverie, vstupná chodba o výmere 10,49 m2 za nájom vo výške 14,35438 

€/m2,  sociálne zariadenie  o výmere 0,42 m2 za nájom vo výške 14,35438 €/m2 . Spolu za 

ročný nájom vo výške 632,63 €/rok a mesačná splátka nájmu predstavuje 52,72 €/mesiac 

s termínom prenájmu od 1. 1. 2022 na dohodnutý účel podľa zák. č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v platnom znení, pričom obec je povinná zverejniť zámer prenajať majetok obce 

v zmysle zák. č. 138/1991 Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli 

obce, elektronickej ÚT a web stránke obce. Zámer bol zverejnený od 24.11.2021 do 

9.12.2021. Poslanci schválili prenájom  3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov OZ. ZA 

hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert 

Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, 

Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL 

SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov.  

         

7. Odkúpenie parciel od vlastníka ako predávajúceho na obec Rabča za cenu 1,00 € za parcely 

v Ul. Adamovka za účelom rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m. 

Predávajúci:  

MDK-Industriemontage, s.r.o., Bystrá 342, Rabča, IČO: 50657607 

parc. CKN č. 17237 – orná pôda o výmere 27 m2 

parc. CKN č. 17240/2 – orná pôda o výmere 7 m2 

parc. CKN č. 17241 – orná pôda o výmere 1 m2 

v podiele 1/1-nina úč., vedené na LV č. 6154 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcely z dôvodu  

rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m v lokalite Adamovka III. Náklady spojené s prevodom 

hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika 

Adamčíková, Mgr. Róbert Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, 

Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov; 

PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

     

8. Odkúpenie parciel od vlastníka ako predávajúcej na obec Rabča za cenu 1,00 € za parcelu 

v Ul. Kostolná – chodník za účelom vyporiadania bezpečnostného chodníka smerom k ZŠ 

s MŠ Rabča, Ul. Kostolná 855.  
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Predávajúca:  

Valéria Gurová, rod. Brandysová, nar. 25.11.1975, bytom 029 44  Rabča, Kostolná 897 

parc. CKN č. 17171/9 – orná pôda o výmere 120 m2 

v podiele 1/1-nina úč., vedené na LV č. 5600, vytvorená geometrickým plánom č. 30216613-

001/2008, Margitou Farskou, GEODET, Obrancov mieru 1774/12, 026 01  Dolný Kubín dňa 

5.3.2008, overený Správou katastra, Námestovo dňa 26.4.2008 Ing. Mariánom Matušákom 

pod č. 353/08.  

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcou 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcelu z dôvodu  

vyporiadania bezpečnostného chodníka smerom k ZŠ s MŠ Rabča, Ul. Kostolná 855.  

Náklady spojené s prevodom hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, 

PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 

prítomných poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

 

9. Predloženie žiadosti na projekt:  

a) „Podpora udržateľnosti a odolnosti kultúrneho života v Rabči v súvislosti s COVID-19“ 

v rámci výzvy IROP- PO7-SC77-2021-75 na predkladanie žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok, Prioritná os: 7-REACT-EÚ, Špecifický cieľ: 7.7: Podpora udržateľnosti 

a odolnosti kultúrnych inštitúcií.  

b) Celkovú výšku oprávnených výdavkov na projekt nepresiahne 200 959,57 €.  

c) Spolufinancovanie projektu vo výške 5 % z celkových oprávnených výdavkov predstavuje 

sumu 10 047,98 €.  

d) Financovanie prípadných neoprávnených výdavkov bude uhradené z rozpočtu obce.  

ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert 

Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, 

Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL 

SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

10. Nových členov Kultúrnej komisie v Rabči a to:  Mgr. Alexandru Mikulášovú – kultúrnu 

referentku OcÚ Rabča  a Ing. Tomáša Kekeliaka – prednostu OcÚ Rabča  s termínom od 1. 1. 

2022.      

 

11. Úpravu rozpočtu obce Rabča na rok 2021 – rozpočtové opatrenie č. 7/2021 schválené OZ 

10. 12.  2021 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu Obec Rabča na 

rok 2021 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou 

rozpočtových prostriedkov. 

 

12. Úpravu rozpočtu   ZŠ s MŠ Rabča, Rabčická 410, Rabča na rok 2021 – rozpočtové 

opatrenie č. 5/2021 schválené OZ 10.12. 2021 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa 

vykonáva zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča  na rok 2021 so súhlasom Obecného zastupiteľstva 

v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov. 

 

13. Prevod vlastníctva pozemkov vo verejnom záujme na obec medzi obcou Rabča a SPF, 

Bratislava na vybudovanie verejnoprospešnej stavby „Parkovisko - Ul. Farská“ a to na parc. 

EKN č. 6871/2 – orná pôda o výmere 1802 m2 a EKN parc. č. 6871/7 – orná pôda o výmere 

79 m2, zapísané na LV č. 2974 na meno: Slovenský pozemkový fond, Búdková 36, 817 15  
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Bratislava v podiele 1/1-nina úč. Náklady spojené s prevodom hradí obec Rabča. ZA 

hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert 

Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, 

Marta Gužíková, Pavol Kobyliak t. j. 10 z 10 prítomných poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL 

SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

14. Volebnú  komisiu v zložení: predseda: Ing. Pavol Jurčák; členovia: Mgr. Róbert Brišák 

a Monika Adamčíková, poslanci OZ.  

  

15. Tajné hlasovanie o dôvere resp. nedôvere starostovi obce Ing. Júliusovi Pitákovi.  

 

16. Vývoz tuhého komunálneho odpadu (TKO) od 1. 1. 2022 každé 2 týždne bez ohľadu na 

ročné obdobie.  

 

17. Investičný zámer zakúpenie valníka a traktora na RABČAN SP, s.r.o. Rabča s tým, že 

samotné financovanie sa bude schvaľovať na riadnom zasadnutí OZ. 

 

18. Aby sa poslanci OZ stretli v jarnom období cca apríl 2022 priamo v teréne na cintoríne za 

účelom  určenie lokality na jednoduché jednohroby a určením miesta na osadenie urnového 

háju.  

 

19. Navýšenie nákladov na realizáciu vežičky nad OHS pre DHZ (elektrika, umiestnenie 

sirény, stabilizácia, garážové dvere, doplnenie železa do deky a iný materiál) v sume 

15 192,92 € s DPH. ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika 

Adamčíková,  Ján Maťuga, Ing. Jozef Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea 

Lubasová,  t. j. 7 z 9 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA –Pavol Kobyliak, 

Mgr. Róbert Brišák t. j. 2 z prítomných 9 poslancov OZ.  

 

20. Navýšenie nákladov na havarijný stav kotolne „Stavebné úpravy a rekonštrukcia 

havarijného stavu strechy nad kotolňou a uhoľňou v obci Rabča“, ktorý predstavuje sumu 

3 909,54 € s DPH. Ide o zateplenie stien – múrov. ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Róbert Brišák, Ján Maťuga, Ing. Jozef 

Kovaliček, PhDr. Augustín Piták, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak t. j. 9 z 9 

prítomných poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

C) Konštatuje, že  

1. Starostovi obce Ing. Júliusovi Pitákovi bola tajným hlasovaním vyslovená dôvera 

poslancami Obecného zastupiteľstva obce Rabča.  

       

D) Neschvaľuje 

1. Zmluvu o súhlase na vykonanie preložky elektroenergetického rozvodného zariadenia  - 

predmetom zmluvy je P1479-Rabča preložka VN vzdušného vedenia I.č.1303 p. č. 17804 

medzi obcou Rabča a SSD, a.s. za cenu 19 485,70 € bez DPH.     

 

E) Ukladá 

1. Prednostovi OcÚ Rabča, Ing. Tomášovi Kekeliakovi formou Rabčianskeho chýrnika, web 

stránky obce aj FB obce Rabča oboznámiť vlastníkov hrobov na miestnom cintoríne, aby si 

každý vlastník, v prípade potreby, individuálne zabezpečil vyhotovenie poistnej zmluvy proti 

škodám. Zodpovedný: v texte; Termín: do budúceho OZ. 
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2. RABČAN, s.r.o. Rabča, RABČAN, obecné služby v spolupráci s prednostom OcÚ Ing. 

Tomášom Kekeliakom pripravia zoznam nájomcov a vlastníkov všetkých bytov Ul. Bystrá 

a Ul. Rabčická s vyznačením parkovacích miest pre každý byt, ktorý predložia na budúce OZ.  

Zodpovedný: v texte; Termín: v texte 

          

 

Zapísal: Ing. Pavol Jurčák,  poslanec OZ a predseda návrhovej komisie. 

 

Členovia návrhovej komisie a poslanci: Monika Adamčíková a Mgr. Róbert Brišák 

 


